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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Miért kell a mozgáskorlátozott betegnek is fizetnie a 
kórházi parkolásért? Miért kérhetnek egyáltalán bármelyik betegtől vagy hozzátartozójától 
behajtási díjat a kórházak?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Egy állampolgár  megkeresése  alapján  szeretnék  választ  kapni  egy kérdésre.  Az illető  súlyosan
mozgáskorlátozott személy, aki minden évben egyszer Hévízen, a Szent András Reumakórházban
kezelteti  magát.  A problémája a parkolással van,  mivel a kórházon belül a mozgáskorlátozottak
számára nincs kijelölt parkolóhely az egyes épületeknél. Azt mondták neki, hogy csak kint, a 150-
200 méterre  lévő parkolóban parkolhat,  egyébként  fizetnie  kell.  A messzebbi  parkolás  érhetően
megnehezítené számára a közlekedést, de azt sem tartja jogosnak, hogy fizetnie kellene.

Az  más  helyen  is  létező  probléma,  hogy  behajtási  díjat  szednek  azoktól,  akik  beteg
hozzátartozójukat viszik kezelésre, vagy éppen csak meglátogatják őket. A többszáz forintos díjak
jelentősen megterhelhetik az érintetteket főként, ha rendszeresen kell odajárniuk.

Mindezek miatt kérdezem Miniszter Úrtól:

- Miért kell a mozgáskorlátozott betegnek is fizetnie a kórházi parkolásért? 

-  Mi  az  oka  annak,  hogy  éppen  egy  kórház,  egy  gyógyfürdő  területén  nincs  a
mozgáskorlátozottak számára kijelölt parkolóhely az épületek közelében? 

- Mit tudnak tenni annak érdekében, hogy megoldódjon a probléma? 

-  Miért  kérhetnek  egyáltalán  bármelyik  betegtől  vagy  hozzátartozójától  behajtási  díjat  a
kórházak? Nem gondolják, hogy ez jelentős teher az érintettek számára? 

Tisztelettel várom válaszát!



Budapest, 2019. július 16.
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